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	Abstract

Oftaquix for the treatment of bacterial and chlamydial conjunctivitis

Purpose :To study the therapeutic efficacy of eye drops Oftaquix for the treatment of bacterial and chlamydial conjunctivitis.

Methods: 26 patients were included in research, 18 (24 eyes)–with bacterial and 8 (9 eyes)–with chlamydial conjunctivitis, the results of laboratory researches confirmed subsequently. The age of patients varied from 21 to 50 years. 26 patients after clinical ophthalmologic diagnostic and microbiological investigation within first two days were treated a drops of Oftaquix of 6 times in day, in the subsequent terms (5-12 days) frequency was reduced to 4 times a day.
 Results: Within the first 5-10 days of treatment expressed positive dynamics of clinical symptoms in all cases was marked; gradual decrease, and then and absence of complaints of patients, reduction of inflammatory reaction. Conclusion: The use of Oftaquix has shown the high efficiency.Eye drops Oftaquix can be recommended for treatment of infectious inflammation of the conjunctiva,  and lachrymals treatment, including chlamydial conjunctivitis.

Key words: bacterial and chlamydial conjunctivitis, treatment, eye drop Oftaquix
	Резюме.
Офтаквикс для лечения бактериального и хламидиозного конъюнктивита. 

Цель: изучить терапевтическую эффективность глазных капель Офтаквикс  для лечения бактериального и хламидиозного конъюнктивита.
Методы: для исследования были привлечены 26 пациентов, 18 (24 глаза)–с бактериальным и 8 (9 глаз)–с хламидиозным конъюнктивитом. В последствии результаты лабораторного исследования были подтверждены. Возраст пациентов варьировался от 21 до 50 лет. 26 пациентов, после клинической офтальмологической диагностики и микробиологического исследования, применяли Офтаквикс 6 раз в день,  в последующее время (5-12 дней) норму снизили до 4 раз в день. 
Результаты: в течении первых 5-10 дней лечения была обнаружена положительная динамика клинических симптомов во всех случаях; постепенное снижение а затем и отсутствие жалоб пациентов, снижение воспалительных реакций.
Выводы: Применение Офтаквикса показало высокую эффективность. Глазные капли Офтаквикс могут быть рекомендованы для лечения воспалительных заболеваний конъюктивы, болезней слезных путей, включая хламидиозный конъюктивит.
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